



## الإمارات للمربطبات Emirates Refreshments

التاريخ: 26 مايو 2021

Date: 26 May 2021

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal  
Chief Executive Officer  
Dubai Financial Market  
Dubai – U.A.E

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم  
الرئيس التنفيذي  
سوق دبي المالي  
دبي – الإمارات العربية المتحدة

**Subject: ERC's General Manager's appointment and notification from the company**

**الموضوع : اعلان تعيين المدير العام للشركة و مغادرة الرئيس التنفيذي**

Dear Sir,

تحية طيبة و بعد،،،

With reference to the subject above, we would like to notify you that Mr. Muhammed Suleman Wasim has been appointed as a General Manager of the company, effective immediately.

بالإشارة الى الموضوع المذكور اعلاه، يود مجلس ادارة الشركة بأعلامكم بتعيين السيد / محمد سليمان وسيم – بمنصب المدير العام للشركة ؛ و ذلك بأثر فوري.

Mr. Muhammed Suleiman has over 23 years of progressive experience translating business initiatives and marketing strategies into bottom line results in Sales, revenue and client growth. He has led and managed major projects in FMCG sector, both locally and internationally. We believe that his expertise and knowledge will be vital in leading the company through its next phase of business growth,

يتمتع السيد / محمد سليمان بخبرة تزيد عن 23 عامًا في ترجمة مبادرات الأعمال واستراتيجيات التسويق إلى نتائج محصلة نهائية في المبيعات والإيرادات ونمو العملاء. قاد وأدار مشاريع كبرى في قطاع السلع الاستهلاكية على الصعيدين المحلي والدولي؛ نحن نؤمن بأن خبرته ومعرفته ستكونان أمرًا حيويًا في قيادة الشركة خلال مرحلتها التالية من نمو الأعمال.

ERC board would also like to notify and announce the departure of Mr. 'Hamad Salem Alameri who was working as a CEO of the company.

كما نود أعلامكم ايضا بمغادرة الرئيس التنفيذي للشركة السيد / حمد سالم العامري – منصبة بالشركة .

We would request you to kindly update your records accordingly.

رجاء التكرم بتحديث سجلاتكم وفقًا لذلك.

With Kind Regards,

و تفضلوا بقبول وافر الاحترام و التحية

Emirates Refreshments Company

شركة الإمارات للمربطبات

Jyotika Kapoor

جوتিকা كابور

Board Secretary

سكرتيرة مجلس الإدارة

**Copy to:**

H.E Obaid Saif Al Zaabi, Ph.D.  
Chief Executive Officer  
Securities and Commodities Authority (SCA)  
Abu Dhabi, UAE

**نسخة الى:**

سعادة د / عبيد سيف الزعابي  
الرئيس التنفيذي  
هيئة الأوراق المالية و السلع  
أبوظبي – الإمارات العربية المتحدة

ص.ب. ٥٥٦٧، دبي، إ.ع.م. • هاتف: ٣٣٣٥٥٦٦ (+٩٧١٤) • فاكس: ٣٣٣٥٥٥٨ (+٩٧١٤)  
البريد الإلكتروني: info@erc.ae • الموقع الإلكتروني: www.erc.ae

P.O. Box 5567, Dubai, U.A.E. • Tel: (+971 4) 3335566 • Fax: (+971 4) 3335558

Email: info@erc.ae • website: www.erc.ae

No. 11333